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OR-RM.0012.5.10.2021 

 

Protokół Nr 2/21 

z posiedzenia Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytego w dniu 18 lutego 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

w Koronowie Pan Olech Raddatz  o godzinie 13:00 otworzył posiedzenie komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyło 8 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 

8 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz przedstawił porządek posiedzenia, do którego  

nie wprowadzono zmian.  

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Informacja Dyrektora SP ZOZ w Koronowie w sprawie umów podpisanych z NFZ 

oraz działań podjętych w zakresie minimalizacji zagrożenia pandemią w 2020 r. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja Dyrektora SP ZOZ w Koronowie w sprawie umów podpisanych z NFZ 

oraz działań podjętych w zakresie minimalizacji zagrożenia pandemią w 2020 r. 

 

Informację przedstawił Dyrektor SP ZOZ w Koronowie Pan Andrzej Nowak. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 2 niniejszego protokołu.  

Przeprowadzono dyskusję na temat przedstawionej informacji. 
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Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz zadał pytanie odnośnie ilości personelu SP 

ZOZ, który się nie zaszczepił. 

Dyrektor SP ZOZ w Koronowie Pan Andrzej Nowak odpowiedział, że są to pojedyncze 

przypadki osób, które nie mogły się zaszczepić np. z powodu choroby. 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz odczytał wniosek, który złożył 5 stycznia br. 

do Burmistrza Koronowa w sprawie zakupu chłodziarki do przechowywania szczepionek 

przeciwko COVID 19. Odczytał również odpowiedź Burmistrza Koronowa, że obecnie nie 

ma środków w budżecie gminy na ten cel przeznaczonych.  

Radny Pan Stanisław Gliszczyński zadał pytanie, jaki jest koszt zakupu takiej chłodziarki? 

Dyrektor SP ZOZ w Koronowie Pan Andrzej Nowak odpowiedział, że ta którą zakupiono ze 

środków SP ZOZ kosztowała 7 tys. zł.  

Członkowie komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa o: 

Zakup lub dofinansowanie zakupu chłodziarki farmaceutycznej do przechowywania 

szczepionek przeciwko SARS – CoV – 2 dla Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

Głosowanie:  

za - 8 głosów  

przeciw – 0 głosów 

wstrzymało się – 0 głosów 

Poruszono również temat ośrodka zdrowia w Mąkowarsku, gdzie nie przedłużono umowy 

z lekarzem. 

Dyrektor SP ZOZ w Koronowie Pan Andrzej Nowak poinformował członków komisji, że 

powstał tam konflikt wśród personelu i lekarz złożył wymówienie z pracy.  

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Kierownik Wydział Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

ograniczonego prawa rzeczowego- służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej działki ewidencyjne położone w gminie Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej – działki ewidencyjnej nr 99/3 i 99/9 położonej 

w Samociążku gm. Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi położonego 

w miejscowości Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
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i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi położonego 

w miejscowości Mąkowarsko. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

oznaczonej nr ewidencyjnym 14/1 położonej w miejscowości Gogolinek, stanowiącej 

własność Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

zabudowanej oznaczonej nr ewidencyjnym 123/45 oraz 123/34, położonej 

w miejscowości Wierzchucin Królewski, stanowiącej własność Gminy Koronowo. 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt 

uchwały. 

 

4. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz odczytał wniosek Pana T.B. w sprawie 

dofinansowania solidarnego przez wszystkie gminy, powiaty i dwa urzędy 

marszałkowskie w kwocie 4 mln zł w tym przez Pana Burmistrza i Radę Miejską 

w Koronowie wstępnego studium planistyczno-prognostycznego na rzecz utworzenia 

nowego połączenia kolejowego Bydgoszcz – Koronowo – Sośno – Więcbork - Sępólno 
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Krajeńskie - Kamień Krajeński-  Chojnice, zaakceptowanego przez Rząd RP i PKP PLK 

SA do programu Kolej PLUS. 

Wniosek stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Olech Raddatz  poinformował również członków komisji 

o Sprawozdaniu z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Koronowo. 

 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia przewodniczący komisji o godz. 14.35 zamknął  

posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                              /-/ Olech Raddatz 


